
Нема изговора који би могао
оправдати евентуални неуспјех
Радне групе за Сребреницу
Амбасадор Мартин Нај, виши замјеник високог представника данас
се  у  Сарајеву  састао  са  професором  Смајилом  Чекићем,
предједавајућим Истражне подгрупе Радне групе за Сребреницу.
Они су разговарали о преосталим информацијама које Радна група
за Сребреницу треба примити од Министарства унутрашњих послова
РС и Министарства одбране РС, прије него што се буде могло
сматрати да је испунила свој задатак.

Господин Чекић је навео преостала отворена питања која ће
представити на сљедећој сједници Радне групе за Сребреницу,
заказаној  за  22.  септембар.  Радна  група  ће  тако  бити  у
позицији да идентификује шта је преостало да буде урађено.

«Ова питања морају да буду ријешена прије краја септембра.
Очекујем  потпуну  кооперацију  од  министарстава  унутрашњих
послова и одбране Републике Српске», рекао је амбасадор Нај.
«Остало  је  само  десет  дана.  Пошто  радна  група  зависи  од
сарадње са Владом, одговорност остаје на премијеру Републике
Српске да осигура да мандат Радне групе за Сребреницу буде
успјешно завршен до краја мјесеца».
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